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PROTOKÓŁ  NR XLVI/2018 

XLVI  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU 

w dniu 20 września 2018 r. 

 

 

     XLVI sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o godz.1500 

Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 

13, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały (w trakcie sesji 

przybyły jeszcze 2 osoby). 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

       Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego, 

  – zaproponowała, aby w pkt 8 wpisać „Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich 

sesji.” 

 

Krystyna Woronko  –  postawiła wniosek o0 wykreślenie z porządku dziennego pkt 5 „h3” 

 

stanowisko Rady – jednogłośnie za przyjęciem powyższego wniosku, 

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

 

 

Jednogłośnie przyjęto następujący porządek dzienny : 

 

1) Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego. 

2) Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji. 

3) Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji. 

4) Rozpatrzenie Protestu Wyborczego dot. wyborów na Sołtysa Sołectwa Karakule. 

5) Rozpatrzenie projektów uchwał : 

a)1 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Supraśl, 

a)2 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Sowlany,  

b)1 w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 

poniesionych na leki przez mieszkańców Gminy Supraśl na 2019 r. 

b)2 w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny Gminy Supraśl na lata 2019- 2021” 

c)1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz szczegółowych zasad 

szczegółowych zasad zwalniania z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, 

c)2 w sprawie ustalenia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Supraśl, 

c)3 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Supraśl, 

d) w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Supraśl, 

e)1   w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

e)2  w sprawie zmiany WPF Gminy Supraśl, 

e)3 w sprawie źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz 

sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 

samorządowych jednostek budżetowych, 
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f)1 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. opracowania projektu Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Supraśl), 

f)2 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. opracowania projektu mpzp 

części Gminy Supraśl obejmującego obszar części obrębów ewidencyjnych Karakul, Sowlany, 

Ciasne, Sobolewo) 

f)3 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. zagospodarowania doliny rzeki 

Supraśl – budowa kładki wraz z remontem jazu na rzece Supraśl etap I), 

f)4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. budowy Rynku w Supraślu wraz 

z infrastrukturą techniczną i urządzeniami budowlanymi – etap II), 

f)5 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. budowy małej infrastruktury – 

skatepark i pomptrack w Sobolewie), 

f)6  w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl, 

f)7 w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Supraśl Programu ulg w publicznym transporcie 

zbiorowym, 

g)1 w sprawie zmiany Statutu Gminy Supraśl, 

g)2 w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia 

komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych, 

h)1  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany (Karmelowa), 

h)2  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ciasne (Radosna), 

h)4  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Grabówka (Goździkowa), 

h)5  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ciasne (Jarzębinowa), 

h)6 w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaścianki, gm. Supraśl 

(Telimeny) 

h)7 w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaścianki, gm. Supraśl 

(Gerwazego) 

h)8  w sprawie nadania nazwy skwerowi w m. Supraśl, 

6) Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

7) Interpelacje i zapytania radnych. 

8) Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.2 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 2): 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Pan Radosław Dobrowolski. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.3 

 

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji: 

 

Paweł Koronkiewicz – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, 

Daniel Sadowski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej, 
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Bernard Prochaski –  złożył sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 

Publicznego, 

Dawid Sienkiewicz – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Artur Olechno – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej, 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.4 

 

Rozpatrzenie Protestu Wyborczego dot. wyborów na Sołtysa Sołectwa Karakule (zał. nr 3): 

 

Monika Suszczyńska – stwierdziła, że Statut nie określa trybu protestu wyborczego w przypadku 

wyborów na sołtysa, 

 -  jakąś wskazówką w tym temacie może być wyrok NSA mówiący, że nawet 

jeżeli w Statucie nie jest określony tryb rozpatrywania tego rodzaju protestów, 

to takie protesty powinny zostać rozpatrzone przez organy do tego powołane 

(Komisja Rewizyjna, Rada Miejska), 

 -  w związku z powyższym poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, aby 

Komisja pochyliła się nad tym protestem, do czasu zwołania najbliższej sesji, 

Paweł Koronkiewicz – jego zdaniem nie można złożyć odwołania, a po 2 czy 3 dniach z tego 

zrezygnować, ponieważ procedura została już uruchomiona, 

 - działanie Pana Sołtysa było zbyt pochopne, ale świadome i sam sobie zaszkodził, 

 - dlatego jego zdaniem ten protest jest niezasadny, 

 - Pan Sołtys uważa, że to Zebranie Wiejskie powinno go odwołać, ale należy 

pamiętać, że nikt go nie odwoływał, tylko sam złożył rezygnację, 

Józef Fiłonowicz –  jego zdaniem wybory nowego sołtysa w Karakulach były bezprawne, 

-  przede wszystkim oświadczenie woli jakim była rezygnacja z pełnienia funkcji 

sołtysa powinno być rozpatrzone w ciągu 7 dni, 

-   sprawę przeprowadzenia wyborów nowego sołtysa powinien rozpatrywać Sąd, a nie 

Rada Miejska, 

Krystyna Woronko – jeszcze raz podkreśliła, że nikt Pana Sołtysa nie odwoływał, tylko sam złożył 

rezygnację, 

Monika Suszczyńska – w związku z powyższym zaproponowała, aby protest uznać za niezasadny, 

 

uchwałę Nr XLVI/570/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 10 głosach za, 2 przeciw 

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 4) 

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.5 

 

Rozpatrzenie projektów uchwał : 

 

a)1  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Supraśl : 

 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że jego zdaniem najpierw powinno być uchwalone „STUDIUM 

UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO GMINY SUPRAŚL” 
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Agata Bielska – zwróciła uwagę, że Studium … obowiązuje, aż do uchwalenia nowego Studium… , 

Mariusz Żukowski – podkreślił, że jedynym warunkiem jest to, że plan miejscowy musi być zgodny z 

aktualnym Studium … , 

Józef Fiłonowicz – zapytał jaki jest cel uchwalenia tego planu, akurat na teren tzw. „starego Supraśla” 

-  jego zdaniem znacznie ważniejsze byłoby uchwalenie miejscowego planu na osiedle 

Brzozówka, 

- zapytał jakie będą zmiany praktyczne na tym terenie, 

Monika Suszczyńska – przypomniała, że projektant tego planu zrobił to, co było określone w uchwale 

intencyjnej Rady Miejskiej, 

Projektant planu – stwierdził, że jedynym kompetentnym organem do ustalenia granic planu jest Rada 

Miejska, 

                            - podkreślił, że w zasadzie jest to plan regulacyjny, czyli nowe obiekty powstają jedynie 

jako uzupełnienie już istniejących obiektów, 

- jedynym rygorem planistycznym jest utrzymanie wizerunku części historycznej 

miasta, 

- cały ten obszar jest wpisany do rejestru zabytków, 

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Miejskie poprosiła o przegłosowanie następujących kwestii : 

 

1) Przedstawiony projekt mpzp nie narusza ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Supraśl : 

 

stanowisko Rady – za potwierdzeniem, że mpzp 

nie narusza zapisów Studium … głosowało 

10 radnych, 4 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

2) Uwaga dotycząca działek nr 1522/5, 1522/6, 1522/7, 1522/8, 1522/9 – osoba fizyczna wnosiła o 

przeznaczenie całych działek na cele budowlane oraz dodatkowo zmianę przebiegu 

wyznaczonego na działce ciągu pieszo – jezdnego. 

Uwaga ta została rozstrzygnięta przez Pana Burmistrza częściowo pozytywnie, częściowo 

negatywnie. 

Pozytywnie rozstrzygnięta została jedynie uwaga dot. skrócenia ciągu pieszo-jezdnego.  

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 9 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

3) Uwaga dotycząca Przeznaczenie działki nr 1481/2  na cele budowlane, 

 

Uwaga ta została przez Pana Burmistrza rozstrzygnięta negatywnie. 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 8 radnych, 6 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

uchwałę Nr XLVI/571/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 11 głosach za, 1 przeciw 

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 5) 
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a)2 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Sowlany : 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskie poprosiła o przegłosowanie następujących kwestii : 

 

1) Przedstawiony projekt mpzp nie narusza ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Supraśl : 

 

stanowisko Rady – za potwierdzeniem, że mpzp 

nie narusza zapisów Studium … głosowało 

14 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania, 

 

 

2) Uwagi dot.: 

1. Zmiana dopuszczonego kąta położenia granic działek na 650 - 900 (z ustalone w planie na 700 

- 900 

2. Zwiększenie maksymalnej wysokości zabudowy do 10 m (z ustalonej w projekcie planu na 

9,5 m) 

3. Dopuszczenie realizacji dachów płaskich 

4. Likwidacja placu manewrowego na drodze wewnętrznej 

5. Dopuszczenie realizacji zabudowy w formie szeregowej 

 

Powyższe uwagi zostały przez Burmistrza odrzucone w całości. 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 10 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

3) Uwaga dot. dopuszczenia realizacji dachów o nachyleniu połaci w przedziale 150-450, dachów 

płaskich lub nie określanie geometrii dachów : 

 

Uwaga została częściowo uwzględniona przez Burmistrza w części zgodnej z uwagami innych 

mieszkańców, którzy wnosili o to, aby uwzględnić dopuszczenie realizacji dachów regionalnych w 

przedziale 200 - 450 . 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 10 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

4) Uwaga dot. dopuszczenia realizacji dachów o nachyleniu połaci w przedziale 150-450, dachów 

płaskich lub nie określanie geometrii dachów : 

 

Uwaga została częściowo uwzględniona przez Burmistrza w części zgodnej z uwagami innych 

mieszkańców, którzy wnosili o to, aby uwzględnić dopuszczenie realizacji dachów regionalnych w 

przedziale 200 - 450 . 

 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 10 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

5) Uwaga dot. dopuszczenie realizacji dachów jedno, dwu i wielospadowych o nachyleniu połaci w 

przedziale 150-450, dachów płaskich o nachyleniu połaci do 50, z wyłączeniem dachów 

naczółkowych 
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Uwaga została częściowo uwzględniona przez Burmistrza w części zgodnej z uwagami innych 

mieszkańców, którzy wnosili o to, aby uwzględnić dopuszczenie realizacji dachów regionalnych w 

przedziale 200 - 450 . 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 10 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

6) Uwaga dot. dopuszczenia realizacji na działce obiektów handlowo – biurowych, z magazynami 

remontowymi, częściowo o funkcji produkcyjnej (nieruchomości nr 354/7, 355/19) 

 

Uwaga została przez Burmistrza odrzucona. 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 9 radnych, 6 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

7) Uwaga dot. dopuszczenia realizacji dachów o nachyleniu połaci w przedziale 150-450, dachów 

płaskich lub nie określanie geometrii dachów 

 

Uwaga została przez Burmistrza odrzucona. 

 

Stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 10 radnych, 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

8) Uwaga dot. dopuszczenia realizacji na działce zabudowy mieszkaniowej i usługowo – 

produkcyjnej oraz opuszczenie realizacji dachów o nachyleniu połaci do 100 oraz dachów 

płaskich (działka 354/7) 

 

Uwaga została uwzględniona częściowo, w części dot. zabudowy mieszkaniowej i usługowej. 

 

stanowisko Rady – za zatwierdzeniem stanowisko Burmistrza 

 głosowało 9 radnych, 6 wstrzymało się od głosowania, 

 

uchwałę Nr XLVI/572/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 13 głosach za 

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 6) 

 

 

 

b1) w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 

poniesionych na leki przez mieszkańców Gminy Supraśl na 2019 r. : 

 

 

uchwałę Nr XLVI/573/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 7) 
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b2) w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny Gminy Supraśl na lata 2019- 2021” : 

 

 

uchwałę Nr XLVI/574/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

(zał. nr 8) 

 

 

 

 

c)1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz szczegółowych zasad 

szczegółowych zasad zwalniania z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych : 

 

Dawid Sienkiewicz – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaopiniowała powyższą 

uchwałę pozytywnie z autopoprawką w § 3,  

 

 

uchwałę Nr XLVI/575/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 12 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

 (zał. nr 9) 

 

 

 

 

c)2 w sprawie ustalenia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Supraśl : 

 

Dawid Sienkiewicz – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaopiniowała powyższą 

uchwałę pozytywnie,  

 

 

uchwałę Nr XLVI/576/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

 (zał. nr 10) 

 

 

 

 

c)3 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Supraśl: 

 

Dawid Sienkiewicz – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaopiniowała powyższą 

uchwałę pozytywnie z 2 autopoprawkami w § 1,  

 

 

uchwałę Nr XLVI/577/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za i 4 wstrzymujących się od głosowania, 

 (zał. nr 11) 
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d) w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Supraśl : 

 

uchwałę Nr XLVI/578/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych) 

 (zał. nr 12) 

 

 

 

 

e)1   w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. : 

 

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały, 

Daniel Sadowski – poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, łącznie z autopoprawką, 

Radosław Sakowski – zapytał dlaczego został unieważniony przetarg na ul.Górka Tomka (przejazd przez 

tory), 

- wyraził nadzieję, że ta inwestycja pozostanie w budżecie, 

Burmistrz –  poinformował, że na tą inwestycje było w budżecie 300 tys. zł (150 tys. środków własnych 

i 150 tys. z kredytu), 

 -  przetarg ogłaszany był 2-krotnie i za każdym razem ceny były znacznie wyższe od 

posiadanych środków i dlatego przetargi były unieważniane, 

 -  w tym samym czasie zabrakło nam 300 tys. zł na wodociąg w ul.Rybackiej, 

Radosław Sakowski – postawił wniosek aby tej inwestycji w tym roku nie zdejmować z budżetu, a 

dołożyć brakujące środki z powierzchniowego  utwardzania dróg, 

Walerian Anisimowicz – przypomniał, że według kosztorysu inwestorskiego ul.Górka Tomka powinna 

kosztować około 300 tys. zł , a najniższa oferta w 3 przetargu wyniosła około 

640 tys. 

Monika Suszczyńska – postawiła wniosek o przeniesienie kwoty 200 tys. zł na budowę parkingu w 

ramach budżetu obywatelskiego, 

 -  poprosiła, aby 15 tys. zł z tej kwoty przenieść na doposażenie placu zabaw przy 

blokach w Sobolewie, 

Burmistrz – stwierdził, że taka będzie jego autopoprawka, 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że z pozycji „Koncepcja budowy świetlicy w Grabówce” zdejmuje się 

środki na powierzchniowe utwardzanie dróg, w związku z powyższym postawił 

wniosek aby te pieniądze przenieść na remont, lub dostosowanie części świetlicy 

w Sobolewie, tak aby po nowym roku można było przenieść do tego budynku, albo 

Filię, albo pomoc społeczną, 

Burmistrz – stwierdził, że Pani Monika Potocka w dalszym ciągu chce dzierżawić te pomieszczenia, 

Tadeusz Karpowicz – przypomniał, że warunkiem wydzierżawienia pomieszczeń Pani Monice Potockiej 

było to, że będzie tam prowadzone przedszkole, 

Ludmiła Sawicka – stwierdziła, że kilkakrotnie prosiła Radę Miejską o zabezpieczenie środków (50 tys. 

zł) na opracowanie koncepcji zagospodarowania, to co zostało zgłoszone do 

rewitalizacji, 

-  inwestycje zgłoszone do Supraśla, prawie wszystkie mają możliwości wystąpienia 

o środki finansowe, natomiast ich tereny nie mają takich możliwości, 

-  postawiła wniosek aby ogłosić kolejny przetarg, z dłuższym okresem realizacji 

(chodzi o ul.Górka Tomka), 

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie wniosku o pozostawienie 50 tys. zł, które były pod 

poz. ul.Górka Tomka i nie przenoszenie tej kwoty na inną inwestycję, 
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stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 4 radnych, przeciw 8, 

 

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie wniosku dot. 15 tys. zł, które były przeznaczone na 

koncepcję budowy świetlicy w Grabówce, na remont świetlicy w Sobolewie , 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 4 radnych, przeciw 8, 

 

uchwałę Nr XLVI/579/2018 w sprawie jw. (z autopoprawką Burmistrza) 

podjęto przy 10 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 13) 

 

 

 

e)2  w sprawie zmiany WPF Gminy Supraśl : 

 

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały, 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/580/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 10 głosach za  

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 14) 

 

 

 

e)3 w sprawie źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz 

sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 

samorządowych jednostek budżetowych : 

 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/581/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 11 głosach za  

i 1 wstrzymującym się od głosowania, 

(zał. nr 15) 

 

 
 

f)1 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. opracowania projektu Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Supraśl): 

 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/582/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 9 głosach za  

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 16) 
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f)2 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. opracowania projektu mpzp części 

Gminy Supraśl obejmującego obszar części obrębów ewidencyjnych Karakul, Sowlany, Ciasne, 

Sobolewo): 
 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/583/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 8 głosach za  

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 17) 

 

 

 

f)3 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. zagospodarowania doliny rzeki 

Supraśl – budowa kładki wraz z remontem jazu na rzece Supraśl etap I): 

 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/584/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 8 głosach za  

i 3 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 18) 

 
 

 

f)4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. budowy Rynku w Supraślu wraz z 

infrastrukturą techniczną i urządzeniami budowlanymi – etap II) : 

 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/585/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 9 głosach za  

i 2 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 19) 

 

 
 

f)5 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy i 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania (dot. budowy małej infrastruktury – 

skatepark i pomptrack w Sobolewie): 

 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/586/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych) 

(zał. nr 20) 
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f)6  w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Supraśl : 

 

Bernard Prochaski - poinformował, że Komisja Infrastruktur zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/587/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych) 

(zał. nr 21) 

 

 

 

f)7 w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Supraśl Programu ulg w publicznym transporcie 

zbiorowym : 

 

Daniel Sadowski - poinformował, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały pozytywnie, 

 

uchwałę Nr XLVI/588/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych) 

(zał. nr 22) 

 

 

 

g)1 w sprawie zmiany Statutu Gminy Supraśl : 

 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że Komisja Statutowa zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

pozytywnie, 

Mariusz Żukowski – wyjaśnił, że główną przyczyną zmiany Statutu jest konieczność dostosowania 

naszego Statutu do zmian w ustawie o samorządzie gminnym, 

-  m.in. : 

1) powstaje nowa komisja – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

2) wprowadzone zostaje obligatoryjnie głosowanie imienne za pomocą urządzeń 

rejestrujących i tworzących wykazy głosowań imiennych, 

3) regulowane są kwestie zapytań i interpelacji, 

4) wprowadzona została instytucja inicjatywy obywatelskiej, 

Radosław Sakowski – odnośnie § 65 pkt 11 stwierdził, że jego zdaniem powinno być wpisane „powinien 

zaprosić”, a nie „może zaprosić” 

Mariusz Żukowski – dyskutowaliśmy na ten temat i jest propozycja aby zapisać „zaprasza w formie 

pisemnej” 

Radosław Sakowski – odnośnie § 40 ust. 1 jego zdaniem ograniczenie czasu wystąpienia do 3 min., 

szczególnie przy skomplikowanych sprawach, jest zbyt dużym ograniczeniem, 

Monika Suszczyńska – wyjaśniła, że ma to na celu usprawnienie pracy Rady, 

Mariusz Żukowski – zgłosił autopoprawkę dot. § 115, który powinien brzmieć „Uchwała wchodzi w 

życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podlaskiego” 

Monika Suszczyńska – poddała pod głosowanie wniosek dotyczący skrócenia terminu przekazywania 

materiałów przed sesją budżetową z 14 do 5 dni, 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższej poprawki 

głosowało 12 radnych, 
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Monika Suszczyńska – poddała pod głosowanie wniosek radnego Sakowskiego dotyczący odstąpienia 

od zmiany § 40 ust. 1 i pozostawienia go w dotychczasowej wersji, 

  

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 4 radnych, przeciw 8, 
 

 

Monika Suszczyńska – poddała pod głosowanie wniosek radnego Sakowskiego dotyczący pozostawienia 

poprawki § 40 ust. 1, ale z możliwością dwóch wystąpień ad vocem, 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 5 radnych, przeciw 5 i 2 wstrzymało się od głosowania, 

 

Monika Suszczyńska – stwierdziła, że wniosek nie został przyjęty, 

 
 

Monika Suszczyńska – poddała pod głosowanie wniosek radnego Fiłonowicza dot. zmiany ust.12 w § 

65 mówiącego, że w posiedzeniach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji mogą 

brać udział radni nie będący członkami komisji, ale za zgodą Przewodniczącego 

komisji, 
 

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 2 radnych, przeciw 10, 

 
 

uchwałę Nr XLVI/589/2018 w sprawie jw.  

podjęto przy 8 głosach za, 1 przeciw  

i 3 wstrzymujących się od głosowania, 

(zał. nr 23) 

 
 

 

g)2 w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia 

komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych: 
 

Monika Suszczyńska – poinformowała, że Komisja Statutowa zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

pozytywnie, 

Mariusz Żukowski – zgłosił autopoprawkę dot. § 12, który powinien brzmieć: „§ 12. Przed wniesieniem 

obywatelskiego projektu uchwały pod obrady Przewodniczący Rady wzywa 

Burmistrza Supraśla do przedstawienia pisemnego stanowiska w sprawie w terminie 

nie krótszym niż 7 dni.”  

 

uchwałę Nr XLVI/590/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 24) 
 

 
 

h)1  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Sowlany (ul.Karmelowa) : 

 

uchwałę Nr XLVI/591/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 25) 
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h)2  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ciasne (Radosna), 

 

uchwałę Nr XLVI/592/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 26) 

 

 

 

h)3  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Grabówka (Goździkowa), 

 

uchwałę Nr XLVI/593/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 27) 

 

 

 

h)4  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ciasne (Jarzębinowa), 

 

uchwałę Nr XLVI/594/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 28) 

 

 

 

h)5 w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaścianki, gm. Supraśl (Telimeny) 

 

uchwałę Nr XLVI/595/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 29) 

 

 

 

h)6 w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zaścianki, gm. Supraśl 

(Gerwazego) : 

 

  uchwałę Nr XLVI/596/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych) 

(zał. nr 30) 

 

 

 

h)7  w sprawie nadania nazwy skwerowi w m. Supraśl : 

 

  uchwałę Nr XLVI/597/2018 w sprawie jw.  

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych) 

(zał. nr 31) 
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Ad.6 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji : 

 

nie było 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.7 

 

 

Interpelacje i zapytania radnych : 

 

nie było 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.8 

 

Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji : 

 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem protokołu z XLIV sesji 

głosowało 8 radnych, 3 wstrzymało się od głosowania, 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem protokołu z XLV sesji 

głosowało 8 radnych, 4 wstrzymało się od głosowania, 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.9 

 

Wolne wnioski i informacje : 

 

Tadeusz Karpowicz –    poinformował, że do kanalizacji na ich terenie zostały spuszczone chemikalia  

przywiezione z innego powiatu, 

  -    napisał w tej sprawie pismo do Burmistrza z prośbą o wyjaśnienie tej sprawy, 

  -    w odpowiedzi Pan Burmistrz napisał, że w tej sprawie powinien się zwrócić do 

Komunalnego Zakładu Budżetowego, 

  -    kara za to mogła osiągnąć nawet około 1 mln, a Burmistrz tymczasem odsyła 

go do KZB, czyli nie bardzo jest tym zainteresowany, 

  -    obojętność Burmistrza w tej sprawie jest szokująca, 

  -    na szczęście Wodociągi Białystok odstąpiły od nałożenia tej kary, 

  -    poruszył również sprawę wyjazdu z Grossenkneten, 

  -    zapytał dlaczego Rada Miejska nic o tym nie wiedziała, czy był to wyjazd tylko 

dla wybranych, 

Leonard Krzyżaniak – stwierdził, że gmina wydaje pozwolenia na przyłączenie się do sieci 

wodociągowej, czy kanalizacyjnej, ale po wykonaniu takiego przyłącza ulica 

powinna być przywrócona do pierwotnego stanu, 

-   tymczasem tak nie jest i nikt tego nie sprawdza, 

Ludmiła Sawicka – poinformowała, że na BIP-ie nie ma zarządzeń Burmistrza z 2018 r. 

Józef Fiłonowicz – poruszył sprawę drogi z Woronicza do Międzyrzecza, która jest w fatalnym stanie i 

należałoby podsypać kilka wywrotek żwiru, 
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Mirosława Wasiluk – stwierdziła, że w Karakulach były podsypywane ulice w ramach Funduszu 

Sołeckiego i ma zastrzeżenia co do tego podsypywania, zapytała czy to już 

wszystko, co miało być zrobione, 

Walerian Anisimowicz – stwierdził, że w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, ale 

zorientuje się i odpowie Pani Sołtys, 

Józef Fiłonowicz – poinformował, że na ul.Mareckiego odrósł bez, trzeba go wyciąć i wykarczować, 

żeby więcej nie odrastał, 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.10 

 

        Zakończenie : 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1900  zakończono. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady 
Marian Brajczewski                                                                                

                                                                                                  mgr Monika Suszczyńska 

 


